
 

Αθήνα, 26 Οκτωβρίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: Προβλήματα με την καθαριότητα του νοσοκομείου Νάξου 

Ενημερωνόμαστε πως έχουν προκύψει προβλήματα με την καθαριότητα του 

νοσοκομείου Νάξου καθώς οι υπάλληλοι καθαριότητας από επτά που 

απασχολούνταν είναι πλέον πέντε, λόγω αναστολής των δύο επειδή δεν 

έχουν εμβολιασθεί, με αποτέλεσμα να καλούνται να πραγματοποιούν τρεις 

βάρδιες την ημέρα ώστε να διατηρούν τους χώρους του νοσοκομείου 

καθαρούς.  

Αυτό συνεπάγεται όπως διαβάζουμε στο naxostime.gr ότι «μία καθαρίστρια 

θα πρέπει μέσα στο πεντάωρο της εργασίας της, να προλαβαίνει να καθαρίζει 

όλους τους χώρους του νοσοκομείου (το εμβολιαστικό κέντρο, τα επείγοντα, 

τα γραφεία, θαλάμους, τουαλέτες κ.λπ.) ενώ τα Σαββατοκύριακα θα πρέπει να 

βάζει πλυντήρια και να σιδερώνει, κάτι το οποίο είναι σχεδόν ακατόρθωτο.» 

Η ανάγκη πρόσληψης επιπλέον προσωπικού στον τομέα καθαριότητας του 

νοσοκομείου Νάξου είναι επιτακτική ανάγκη, αφού ακόμα και μέχρι σήμερα οι 

δύο ανεμβολίαστοι εργαζόμενοι στην καθαριότητα δεν έχουν αντικατασταθεί, 

ενώ η διοίκηση του νοσοκομείου φέρεται να σκέφτεται να προχωρήσει στην 

εγκατάσταση εργολάβου προκειμένου να “συμπληρώσει” τα κενά, γεγονός 

που έχει θορυβήσει περισσότερο τους/τις εργαζόμενες στην καθαριότητα που 

ανησυχούν μήπως και η εργολαβία, τις αντικαταστήσει μόλις ολοκληρωθεί η 

σύμβαση τους στο τέλος του χρόνου και χάσουν τη δουλειά τους. 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως είναι γνωστές οι συνθήκες 

εργασίας των υπαλλήλων στην καθαριότητα στις εργολαβικές εταιρείες, 

Ερωτάται ο κος Υπουργός: 

1. Ποια η κατάσταση  με τους εργαζόμενους στην καθαριότητα στο 

νοσοκομείο Νάξου; 

2. Γιατί δεν έχει προβλεφθεί 2 μήνες τώρα η πρόσληψη προσωπικού για 

την κάλυψη των αναγκών καθαριότητας στο νοσοκομείο με 

αποτέλεσμα οι υφιστάμενοι εργαζόμενοι να εξουθενώνονται;  
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3. Ισχύει πως η καθαριότητα του νοσοκομείου Νάξου πρόκειται να 

ανατεθεί σε εργολάβο; 

4. Αν ναι, υπάρχει πρόβλεψη για ανανέωση των συμβάσεων των 

υφιστάμενων εργαζομένων στην καθαριότητα του νοσοκομείου; 

5. Ποιες άμεσες ενέργειες θα γίνουν ώστε να διασφαλισθούν οι 

υφιστάμενες θέσεις εργασίας των υπαλλήλων στην καθαριότητα όπως 

και η υποχρέωση του εργολάβου, αν τελικά προτιμηθεί αυτή η λύση, να 

εξασφαλίσει αξιοπρεπείς όρους εργασίας στους υπαλλήλους που θα 

απασχολούνται στην καθαριότητα του νοσοκομείου; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 Φωτεινή Μπακαδήμα 




